
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Jurcewicza

na 33. posiedzeniu Senatu
w dniu 14 maja 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara Pawlaka

Szanowny Panie Premierze!
Wed³ug informacji podanych przez ró¿ne Ÿród³a w kwietniu mia³a nast¹piæ obni¿ka cen gazu ziemnego.

Niestety odbiorcy indywidualni nie mog¹ liczyæ na ni¿sze rachunki.
Proszê o informacjê, dlaczego indywidualni odbiorcy praktycznie nie bêd¹ odczuwali skutków obni¿-

ki cen gazu. Które elementy op³at wzrosn¹, skoro sama cena gazu bêdzie ni¿sza?

Z powa¿aniem
Stanis³aw Jurcewicz




